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دومین نشست کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی اصفهان در دوره دهم برگزار شد

فرصت بینظیر پروژههای بینالمللی برای صنایع معدنی و سنگ اصفهان

کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق اصفهان با حضور اعضا و جمعی از مدیران دستگاهها و سازمانهای دولتی برگزار

شد و در آن مشکلات و چالشهای فعالان و تولیدکنندگان حوزه معدن مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، سید وحید دزفولی، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان در ابتدای این جلسه به شرح فعالیت های انجام شده در راستای

ارائه خدمات به اعضای اتاق پرداخت و گفت: واحد خدمات به اعضا در دوره دهم، فعالیت های جدیدی را در دستور کار دارد. پیش ازاین یک مجموعه خدمات مشاوره و میز

خدمت به اعضای اتاق ارائه می شد و در دوره جدید این خدمات مورد بررسی و تجدیدنظر قرار گرفتند. بعضی از این خدمات خوشبختانه مورد استقبال قرار گرفته و نتایج خوبی

داشته اند. به عنوان نمونه میز خدمت گمرک که دوشنبه های آخر هر ماه با حضور مدیرکل گمرکات استان برگزار می شود، توانسته رضایت اعضا را به دست آورد و به قدری خوب

پیشرفته است که در حال حاضر در این میز خدمات مشاوره ای و راهنمایی هم توسط مدیرکل گمرکات استان به مراجعه کنندگان ارائه می شود و از حل وفصل مشکلات فراتر رفته

است؛ بنابراین با الگوگیری از این میز خدمت، چندین میز خدمت دیگر را طراحی کردیم، از جمله میز خدمت کشاورزی که با حضور رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان برگزار می

شود.

وی در ادامه به برنامه ریزی برای راه اندازی میز خدمت صنعت اشاره کرد و اظهار داشت: دراین رابطه با رئیس کمیسیون صنایع اتاق در حال رایزنی برای ایجاد میز خدمت صنعت

با حضور مدیرکل صمت هستیم. همچنین میزهای ارزی، دارایی و کار و امور اجتماعی نیز در دست بررسی است.

دزفولی در ادامه از راه اندازی یک واحد جدید تحت عنوان باشگاه اعضای اتاق بازرگانی خبر داد و افزود: این واحد تاکنون در سایر اتاق های بازرگانی کشور سابقه نداشته است و

برای نخستین بار به ابتکار اتاق بازرگانی اصفهان مورد بررسی قرار می گیرد. این باشگاه در نظر دارد که خدمات مختلف رفاهی، ورزشی، تفریحی و گردشگری به اعضای اتاق

بازرگانی ارائه دهد. به عنوان نمونه در حال حاضر با یکی از خطوط هوایی مطرح بین المللی در حال مذاکره برای ارائه خدمات ویژه CIP به اعضای اتاق بازرگانی اصفهان هستیم.

همچنین از دیگر برنامه های در نظر گرفته شده می توان به ارائه خدمات هتلی ویژه در تهران و سایر شهرهای بزرگ به اعضای اتاق اشاره کرد. در این راستا در نظر داریم یک بستر

و پلتفرم اطلاع رسانی جهت معرفی و به روزرسانی خدمات ارائه شده به اعضای باشگاه طراحی و اجرا شود.

محمد ابکا، مدیرعامل شرکت پرشیا فلز و از فعالان و مدیران باسابقه صنایع فولادی اصفهان به گستردگی فعالیت فعالان کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان اشاره کرد و گفت:

برای گرفتن بیشترین بهره و بهترین نتیجه از فعالیت های کمیسیون، به یک تقسیم کار نیاز است. بیشتر افرادی که عضو کمیسیون هستند، در یک تشکلی فعالیت دارند. در این

تشکل ها نیز مطالعات، تحقیقات و فعالیت هایی در زمینه کاری مرتبط انجام می شود؛ ازاین رو بهتر است که از این ظرفیت تشکل ها که تعداد آنها نیز کم نیست در فعالیت

کمیسیون استفاده شود. همچنین برای جلوگیری از انجام اقدامات تکراری، کارهایی که در گذشته انجام شده به نحوی اطلاع رسانی شود. اگر نتایج این اقدامات گذشته مثبت بوده

که از تکرار آن پرهیز شود و اگر منفی بوده است، دلایل و علت های آن مورد بررسی قرار گیرد.

در ادامه این جلسه رؤسای کمیته های کمیسیون معدن به ارائه شرح فعالیت های انجام شده ظرف یک ماه گذشته پرداخته و برنامه های آتی کمیته های تخصصی را تشریح

کردند.
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